
WINACTIE
Op basis van deze nieuwsbrief heeft de fractie 
een quiz opgesteld. Deze is via de QR-code te 
openen. Uit de juiste inzendingen verloot Roelof 
Slager op D.V. donderdag 9 februari 2023 drie 
winnaars! Zij zullen leuke prijzen ontvangen. Doe 
mee!

Fractievoorzitter Roelof Slager

Samen zoeken naar kansen
Voor velen was 2022 een veelbewogen jaar. Voor ons als SGP Staphorst was het 
ook een bijzonder jaar. Na een mooie campagne mochten we met zes personen 
toetreden tot de Staphorster gemeenteraad. Het vertrouwen dat we kregen is 
meteen ook een grote verantwoordelijkheid.

Hoe deze Staphorster samenleving te dienen? Met een oorlog in Oekraine en 
verwarring in ons land zijn er ook in onze gemeente brede zorgen over allerlei 
vraagstukken. De onzekerheid van boerenbedrijven, een asielcrisis en ophef rond 
Zwarte Piet. In al deze vraagstukken ligt polarisatie op de loer. Als SGP-fractie 
hebben we ingezet op een gemeenteraad die een eensgezind geluid laat horen 
richting de provinciale en landelijke overheid. Want hoe breder gedragen, hoe 
krachtiger het signaal.

De onrust, de verwarring en de zorgen zijn met ons het nieuwe jaar ingegaan. Met 
Gods hulp willen we ons blijven inzetten voor onze speerpunten: het welzijn van 
Staphorsters, Rouveners en IJhorsters, het belang van stabiele gezinnen, inzetten
op onderwijs en kansen creeëren voor onze ondernemers.

Dit alles kunnen we niet alleen. U en jij kan niet 
wegkijken. We mogen ons niet verschuilen achter 
roddel, protest en geweld, maar we moeten met 
elkaar het gesprek aangaan. Samen zoeken naar 
kansen voor en in Staphorst. Met Gods hulp hopen 
we als fractie van de SGP ons ook in 2023 weer in te 
zetten voor het belang van ons mooie dorp.
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Raadslid Hendrik Troost

Raadslid Henk Kin

Raadslid Henri Bisschop

Zelfstandig Staphorst

Wij Staphorsters leven in een zelfstandig en dynamisch dorp. Maar om dat te blijven, 
moeten er goede verbindingen en verkeersstromen mogelijk blijven. Veel punten 
uit ons verkiezingsprogramma op het gebied van bereikbaarheid zijn inmiddels 
verwerkt in het coalitieakkoord. Er zijn echter ook punten die we in samenwerking 
met de provincie moeten oppakken.

Als lokale SGP hebben we veel steun aan de provinciale SGP op dit gebied. 
Burgerlid Lubbert Talen zet zich binnen de provinciale commissie Verkeer & Vervoer 
hier uitstekend voor in. 

Samen zetten we zo het OV op de politieke agenda. Een treinstation voor Staphorst 
is hierin ons speerpunt. Dat willen we samenvoegen met een verbeterde buslijn 
40 en een nieuwe buslijn binnen de gemeente Staphorst. Die nieuwe lijn moet het 
station, het gemeentehuis, de Pieter Zandt en de industrieterreinen nauw met elkaar 
verbinden. Met dit plan maken we samen met de provincie Overijssel Staphorst nog 
beter bereikbaar.

Ook de N377 heeft onze aandacht. Willen we deze weg tussen 
de Lichtmis en Nieuwleusen veilig houden dan zullen we zeker 
aanpassingen moeten doen ter hoogte van het viaduct over de 
spoorlijn.

Woningnood

De woningnood is enorm. We werken hard aan nieuwbouw van woningen. Om 
deze nieuwe wijken te kunnen ontwikkelen moeten er echter allerlei procedures 
doorlopen worden. Dat heeft tijd nodig.

Flexwoningen daarentegen kunnen sneller worden geplaatst. Omdat het gaat om 
een tijdelijke omgevingsvergunning, zijn er geen uitgebreide procedures nodig, 
zoals bij bestemmingsplanwijzigingen wel het geval is.

Omdat de nood erg hoog is en op korte termijn grote behoefte is aan extra woningen, 
heeft de SGP-fractie er op aangedrongen om extra flexwoningen te realiseren in 
Rouveen. We zijn daar bezig met het ontwikkelen van de nieuwe wijk Rouveen-Zuid 
fase 1. We zien ruimte om flexwoningen te plaatsen op de grond van fase 2.

Flexwoningen zijn echter niet dé oplossing. Op lange termijn 
moeten er voldoende normale woningen worden gebouwd. 
Na verloop van tijd zullen de bewoners doorstromen naar een 
gewone woning.

Gemeentebestuur als onderneming
Een gemeente is geen onderneming. Voor iemand met een financieel-economische 
achtergrond is het niettemin interessant om de cijfers van onze gemeente eens 
te bekijken met een ondernemingsblik. Als wij het Nederlandse bedrijfsleven 
vergelijken met de gemeente Staphorst, kunnen we constateren dat onze gemeente 
een grote onderneming zou zijn: met in 2023 een verwachte “omzet” van ongeveer 
€ 53 miljoen, een eigen vermogen van € 42 miljoen en meer dan 200 medewerkers. 
Als onze gemeente een onderneming zou zijn, behoorde zij op basis van omzet en 
aantal medewerkers tot de 1 procent grootste ondernemingen van ons land!

Het is een stevige verantwoordelijkheid om als lid van de gemeenteraad toezicht te 
houden op de financiële gezondheid van deze grote onderneming. Er ligt een solide 
financiële basis; als SGP zetten wij ons er voor in om dat zo te houden!

Lees meer over 
SGP Overijssel



Raadslid Peter de Boer

Raadslid Jan Slager

Wethouder Lucas Mulder

Voldoende schoon water: onze zorg én uw zorg
De zomers van 2018 en 2022 waren in Nederland heel droog. Ze staan in de top 6 
sinds het begin van de metingen rond 1900. Naast toename van droogte zien we 
ook een toename van het aantal dagen met extreme neerslag (meer dan 20 mm per 
etmaal). Dat brengt allerlei uitdagingen met zich mee.

Aan de ene kant zien we verdroging van het veenweidegebied, waardoor de bodem 
inklinkt. Anderzijds moeten watergangen en -bergingen vergroot worden, om als 
buffer te dienen. Het waterschap speelt hierin een belangrijke rol.

Jan Visscher uit Rouveen staat op nr. 1 van de SGP-lijst voor de 
waterschapsverkiezingen. Voor hem is het beheren van het waterpeil een dagelijkse 
uitdaging waar hij zich enorm voor inzet: “Voor de veenweidegebieden is de inzet 
van de SGP het behoud van een vitale agrarische sector. Daarnaast blijft het 
waterschap zich, samen met de gemeente(n), inzetten voor schoon en voldoende 
water. Als inwoner kunt u hieraan bijdragen, door medicijnresten niet door het toilet 
te spoelen, maar in te leveren bij de apotheek of ROVA.”

Transparant werken
Het onderzoek Quick Scan Lokale Democratie inventariseerde hoe inwoners, 
raadsleden, ambtenaren en collegeleden kijken naar de Staphorster democratie. 
Naar aanleiding van deze resultaten is de eerste stap gezet door de commissie 
Lokale Democratie in te stellen.

Alle politieke partijen hebben een vertegenwoordiger in deze commissie. Daarnaast 
zijn ook de burgemeester en raadsgriffier van de partij. 

Als SGP willen we luisteren naar de mening van inwoners. Dat doen we onder 
andere door regelmatig inloopavonden te organiseren. Op die manier willen we 
transparant werken. Voor mij persoonlijk was 2022 een bijzonder jaar; ik startte als 
raadslid. Samen als fractie op zoek naar het goede voor de gehele gemeenschap 
geeft mij voldoening. Maar ook het vertrouwen dat God regeert. Dat ik namens de 

Cooperatief aan de slag
Onze landbouw heeft voortdurend te maken met sturing van de overheid in Den 
Haag en Brussel. Het is ronduit schokkend wanneer er voor PAS-melders hoge 
boetes dreigen terwijl hen niets valt te verwijten. Daar leggen we ons niet bij neer.

Als wethouder en voorzitter van de Deelgebiedscommissie Staphorsterveld en lid 
van de Regiegroep Noord West Overijssel zet ik mij in voor ons Staphorst. Samen 
met de provincie Overijssel, met gezond boerenverstand.

De veranderingen die nodig zijn willen we met alle betrokken partijen oppakken. 
Daarvoor maakten we een eigen Gebiedsplan met boeren, bedrijven, 
Staatsbosbeheer en het Waterschap.

Opgaven rond stikstof en natuur dienen innovatief en met 
behoud van de sociale en economische waarden uitgewerkt te 
worden. Daarbij is onze basis een goede voedselvoorziening en 
praktijkgericht beheer van natuur- en landbouwgronden.

SGP ingezet mag worden om verantwoordelijkheid te  dragen en 
te nemen voor de dagelijkse leefomgeving van alle inwoners uit 
gemeente Staphorst. 

Lees meer over 
het gebiedsplan

Lees meer over 
WDO Delta



Contactgegevens socials:
Het werk van de fractie is online te volgen. Ga voor bijdragen van fractieleden, onze 
StudioStaphorst uitzendingen en alle andere gerelateerde zaken naar:

Website:  https://staphorst.sgp.nl/home
Facebook:  https://www.facebook.com/SGPStaphorst
Twitter:   https://twitter.com/SgpStaphorst
Instagram:  https://www.instagram.com/sgpstaphorst/
YouTube:  https://www.youtube.com/@sgpstaphorst5835

Voorzitter bestuur A. den Ouden

Crisis
De vele crisissen op maatschappelijk/politiek terrein ga ik niet van commentaar 
voorzien. Wat zou ik? De rij is verbijsterend lang, en de impact ook; in Nederland en 
wereldwijd. Wat is toch de oorzaak van dit alles?

Groen van Prinsterer geeft in zijn boek ‘Ongeloof en Revolutie’ het volgende 
antwoord: ‘De overtuiging dat het vele onheil dat wij nu beleven uit de bron 
‘verwerping van het Evangelie’ gevloeid is, is in mij versterkt. Opnieuw heb ik gezien 
hoe men, waar de ongeloofstheorieën postgevat hebben, in een cirkel van ellende 
meegevoerd wordt.’ En iets verder: ‘De hemelen vertellen Gods eer. Zou het niet 
ook een verhaal der ere Gods zijn, wanneer de geschiedenis van ons tijdperk 
aanwijst, dat verlaten van Zijn Woord genoeg is om de afvallige mens, wien het toch 
niet aan schranderheid en vernuft ontbreekt, in een afgrond van ellende te werpen?’

Tot zover Groen. Jeremia zegt het met een enkel 
woord: ‘Zij hebben des HEEREN woord verworpen. 
Wat wijsheid zouden zij hebben?’ En Psalm 2: ‘Die 
in de hemel woont zal lachen. De Heere zal hen 
bespotten’. En dan dat ernstige woord, ook voor ons: 
Kust dan de Zoon, opdat Hij niet toorne, en gij op de 
weg vergaat, wanneer Zijn toorn maar een weinig zou 
ontbranden’; en tot onze aansporing: ‘Welgelukzalig 
zijn allen die op Hem betrouwen’.

Kom in contact met de SGP fractie
Als SGP-fractie werken we voor u. Misschien hebt u vragen of opmerkingen over 
het beleid van de gemeente of over onze fractie. Daarom gaan we graag met u in 
gesprek! Heeft u vragen, opmerkingen of suggesties? Kom naar onze inloopavond 
op D.V. maandag 13 maart 2023 in het SJOS-gebouw, Ebbinge Wubbenlaan 57. U 
bent welkom van 19:30 tot 21:00 uur.


